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Protokół Nr 153/2022 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 7 listopada 2022r. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 

Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Zbigniew Wernik, Krzysztof Zdziarski oraz Sekretarz 

Powiatu: Iwona Urbanowicz, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Kierownik Budownictwa i 

Ochrony Środowiska – Agnieszka Szczepkowska. 

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął Starosta  

– Marcin Paliński 

 

Porządek obrad: 

I Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska 
1. Przedstawienie zawiadomienia Wójta Gminy Janowiec Kościelny w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 
geodezyjnym Powierż, gmina Janowiec Kościelny.  
 

Ad I.1  

P. Agnieszka Szczepkowka poinformowała, że do Zarządu Powiatu w Nidzicy wpłynął 

wniosek od Wójta Gminy Janowiec Kościelny w sprawie podjęcia przez Radę Gminy Janowiec 

Kościelny uchwały dotyczącej przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie geodezyjnym Powierż, gmina Janowiec Kościelny. P. Kierownik dodała, 

że plan na tym terenie jest uchwalony, natomiast przewidywane zmiany terenu dotyczą 

przeznaczenia działek m.in. na rozwój zabudowy usługowej i produkcyjnej. Kolejne działki w 

obowiązującym planie, które są gruntami rolnymi mają zostać przeznaczone na  rozwój funkcji 

usługowo-mieszkalnej. Dalej, kolejne działki w obowiązującym  planie mają przeznaczenie na cele 

zabudowy mieszkaniowej lub/i produkcyjnej, natomiast przewidywane zagospodarowanie terenu 

przewidziane jest możliwością rozwoju funkcji usługowej lub usługowo mieszkalnej.  

 

Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do ww. zawiadomienia Wójta Gminy Janowiec 
Kościelny w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Powierż, gmina Janowiec 
Kościelny.  
 

Ponadto, p. Kierownik poruszyła temat stacji bazowej telefonii komórkowej na ul. Rataja. 

Przypomniała, że przed pozwoleniem na budowę było prowadzone postępowanie w sprawie 

zatwierdzenia projektu robót geologicznych. W tym postępowaniu o zatwierdzenie robót 

geologicznych p. Starosta wydał pozytywną decyzję, natomiast negatywna była opinia p. Burmistrza 

w tej sprawie, który to opinię wydał negatywną. P. Kierownik poinformowała, że inwestor czyli 

spółka P4 od postanowienia Burmistrza złożyła zażalenie do SKO, który to uchylił postanowienie 

p. Burmistrza i przekazał całą sprawę do ponownego rozpatrzenia. W uzasadnieniu SKO wskazał, 

że można wynieść lakoniczny wniosek z uzasadnienia zaskarżonego postanowienia, że organ 

opiniujący wykraczając poza zakres swej właściwości rzeczowej dokonał ustaleń w odniesieniu do 

celu projektowanych robót tj. budowy wieży telefonii komórkowej, natomiast miał się odnieść nie 

do tego celu tylko do zgodności z założeniami planu. Ponadto, p. Burmistrz nie miał podstaw żeby 

opiniować negatywnie. W związku z powyższym sprawa została skierowana do ponownego 

rozpatrzenia. 

 
Brak pytań i uwag. 
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Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
                

 


